
Svenska Dobermannklubben 

Möte Nr.2 

2022-06-21 

Närvarande: Camilla Rönnqvist, Eleonor Sjögren, 

Maria Drangel, Jonas Olsson, Helen Christensen 

Anmält frånvaro: Madelene Dahlgren, Eva Lindeberg,  

Conny Hallberg 

 
 

2.1 Mötets öppnande  
Camilla Rönnqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat  

2.2 Dagordning   
Fastställdes 
 

2.3 Val av justerare   
Helen Christensen valdes att justera protokollet jämte Ordförande Camilla Rönnqvist 

2.4 Föregående protokoll  
Godkändes och lades till handlingarna 

2.5 Ekonomisk rapport   
Plusgiro 170516.17:-           Antal medlemmar   272st 
 

Ut på kontot 

- Östra LO:t 2000:- 
In från kontot 

- Inget att notera 
 
 

2.6 Skrivelser/mail IN / UT  
 

IN  
# SBK Medlemsinfo 

# Reseersättning 

# Inbjudan handledarutbildning  
# Ansökan utställningar 2024 

# Annons ang målad tavla 

 

UT  
# Reseersättning 

# Annons ang målad tavla 
 

2.7 Utskotten:   

PR / Info 

Hemsidan 

# Uppdateras med BIR och BIM från Utställningen i Täby 



# Nya Facebook sidan publiceras snart 
 

Tidningen  
# Manusstopp tidningen 20 Juni 
 

Trofén 

# Uppdateras kontinuerligt 
 

Prov / Tävling 

# IGP tävling Sjöhaga 4/6  
4st i IGPII och 1 startande i IGPIII.  
En Dobermann startade och Diragos Amaranth med förare Camilla Rönnqvist vann IGPII. 
Stort Grattis! 

# 11 Juni Anordnades SDK:s Officiella Rasspecial på Stockholms LO:s område Löttingelund, 
Täby. Stort grattis till BIR Zaleys To Be Rare och BIM Sant Kreal Jarka Jagoda.  
Ägare Minna Westerholm 
 

Exteriör 

# Anordnades på Täby under klubbens Rasspecial 11 Juni.  
Beskrivare var Thord Byström och Lisa Druse 
 

Avel /Hälsa 

# FCI:s möte med SKK om HD/ED avläsning.  

2.8 AU  

#  HS Beslutade att bistå arrangemanget i Degeberga med 10000:-  
 

2.9 Nya frågor   

# Bidrag till Östra LO:t 

Östra LO:t önskar få bidrag på 2000:- för att täcka förlusten för arrangemanget av MT 2022-

02-06 på Lövsättra SK.  

Styrelsen Beslutar att bistå Östra LO:t med bidrag på 2000:- 

 

2.10 Övriga frågor 

# Inget att rapportera 

 

2.11 Nästa möte  

# Tisdag 9 Augusti 
 

2.12 Avslutning    

Ordförande Camilla Rönnqvist tackade alla för ett bra möte och förklarade detsamma för 

avslutat 

 


